
معاون وزیر ورزش از فدراسیون کشتی 
بازدید کرد

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش 
و جوانان در محل فدراس��یون کش��تی حضور یافت. به 
گزارش سایت فدراسیون کشتی، مهدی علی نژاد ظهر 
دیروز در محل فدراسیون کشتی حضور یافت و با رئیس 
فدراسیون کشتی دیدار کرد. علی نژاد ابتدا با حضور در 
محل خانه کش��تی شهید صدرزاده، از نزدیک خسارات 
وارد ش��ده به این خانه کش��تی را که روز ش��نبه دچار 
آتش سوزی شده بود، بررسی کرد. علیرضا دبیر نیز در این 
بازدید، توضیحاتی را درباره چگونگی شروع حریق در این 
سالن و نیازمندی های این سالن به دلیل فرسوده بودن 
عنوان کرد. معاون وزیر ورزش و جوانان پس از بررسی 
محل گفت: خوشبختانه آتش سوزی قبل از اینکه به دیگر 
نقاط سالن سرایت کند، مهار شد و از پیش آمدن یک 
حادثه بزرگ جلوگیری به عمل آمد. در ادامه، معاون وزیر 
ورزش و جوانان بازدیدی نیز از خانه کشتی شهید ابراهیم 
هادی- محل اصلی تمرین تیم های ملی کش��تی آزاد و 
فرنگی بزرگسالان- که سال گذشته توسط فدراسیون 
مورد بازس��ازی و نوسازی کامل قرار گرفته بود، داشت 
و از نزدیک ناظر امکانات مهیا ش��ده در این سالن بود. 
همچنین جلسه یک ساعته ای بین علی نژاد و دبیر درباره 
برنامه های جاری فدراسیون، مسائل بودجه ای، مشکلات 
مالی، کارهای در دست اقدام و پیش روی کشتی کشور 
 از جمله حضور قدرتمند تیم های ملی در المپیک توکیو

برگزار شد. 

شرط قهرمان فوتسال جهان
برای بازی با ایران

تیم ملی فوتسال آرژانتین برای بازی دوستانه با تیم ملی 
فوتس��ال ایران یک ش��رط در نظر گرفته است. تیم ملی 
فوتسال آرژانتین که عنوان قهرمانی جام جهانی ۲۰۱۶ را 
یدک می کشد، برای بازی دوستانه با ایران شرط گذاشته 
اس��ت. آرژانتینی ها قرار بود فروردین ماه امس��ال به ایران 
بیایند اما پیش از اینکه خبری از کرونا باش��د به نامه های 
ای��ران جواب ندادند تا عملا حض��ور آنها در ایران و انجام 
۲ بازی دوستانه با تیم فوتسال ایران منتفی شود. حالا با 
تعویق یک ساله جام جهانی فوتسال، تیم ها به دنبال پیدا 
کردن حریف مناس��ب هستند تا با فروکش کردن کرونا، 
بازی ه��ای تدارکاتی خود را برگزار کنند. ایران نیز مجددا 
مکاتباتی با آرژانتینی ها داشته و قهرمان جهان اعلام کرده 
به شرطی حاضر به بازی با ایران است که این مسابقه در 
کشور دیگری برگزار شود. آرژانتین به ایران پیشنهاد داده یا 
در کشوری ثالث با هم بازی کنند یا در تورنمنتی به میزبانی 
برزیل شرکت کنند و این ۲ تیم در قالب این تورنمنت با هم 
 روبه رو شوند. ایران قرار است این پیشنهاد را با برزیلی ها د

 میان بگذارد. 

 از آمریکای جهانخوار
تا آمریکای خوارِ جهان!

ادامه از صفحه اول
س�ه( اگر عناوین مهم رس��انه های جهان در روزهای 
اخیر را مرور کنید با این حال و هوا مواجه می ش��وید 
که سپاه پاسداران با ساقط کردن پهپاد، توقیف نفتکش 
دزدان دریایی ملکه و سیلی مختصر »عین الاسد« در 
پی ترور س��پهبد شهید حاج قاسم سلیمانی و تکیه بر 
گسترش قدرت موشکی، هژمونی جهانی آمریکا را به 
چالش کشیده و کاخ سفید و پنتاگون را در چندراهی 

تصمیم گیری، مستاصل کرده است.
حال ش��ما اگر ج��ای ترامپ یا حتی دولت س��ایه 
واشنگتن بودید، چه می کردید؟ باید ببینیم ترامپ برای 
کم رنگ کردن اقدام جس��ورانه ایران و شوک رسانه ای 

حاصل از قدرت نمایی تهران چه می کند. 
با برداش��ته ش��دن قدم چهارم از سوی ایران برای 
تحقیر ترامپ با رس��یدن نفتکش ه��ای طلایی، تمام 
س��ناریوهای ترامپ بی نتیجه مانده و کافی است وی 
غلطی درباره باقی نفتکش های در راه کند تا کشتی ای 
آمریکایی در اطراف تنگه هرمز دیده ش��ود و با پاسخ 
کوبنده ایران، دزدان دریایی س��گ زرد هم پش��یمان 
ش��وند. نتیج��ه آنکه امروز ح��رف اول و آخر را اقتدار 

می زند؛ نه وادادگی.
رو قوی شو اگر راحت جهان  طلبی

که در نظام طبیعت ضعیف پامال است

اخبار

ورزشی

دیدگاه

ب��ا پایان مهلت ثبت نام انتخابات فدراس��یون تنیس، تلاش 
برخی افراد برای حمایت از نامزد منتسب به وزارت ورزش آغاز 
شده اس��ت. با پایان یافتن مهلت ثبت نام انتخابات فدراسیون 
تنیس ۱۳ نفر برای نشستن بر صندلی ریاست این فدراسیون 

نام نویسی کردند. 
کامیار کیمیایی، فرزی��ن ضیا آذری، پیمان جعفری تهرانی، 
عبدالرض��ا آریان ف��ر، امی��ر دریای��ی، مجتب��ی دانش خ��واه، 
سیدمحمودرضا حس��ینی، علیرضا پورسلمانی، توفیق کابلی، 
سیدرضا میرابوطالبی، سیداکبر طاهری، داوود عزیزی و سعید 

جعفرنژاد افرادی هس��تند که برای انتخابات فدراسیون تنیس 
ثبت نام کرده اند. 

در میان این اسامی، برخی از آنها سابقه چندین ساله در رشته 
تنیس دارند و برخی دیگر نیز همچون روال فدراسیون های دیگر 
از مدیران وزارت ورزش و جوانان هس��تند. شاید شاخص ترین 
آنها که از وی به عنوان گزینه وزارت ورزش نام برده می ش��ود 
داوود عزی��زی، مدیر کل امور پارلمانی وزارت ورزش و جوانان 
باش��د؛ گزینه ای با اختیارات و ارتباطاتی که می تواند در نتیجه 

انتخابات اثرگذار باشد. 

از طرف دیگر به محض پایان یافتن مهلت ثبت نام انتخابات 
ریاس��ت فدراسیون تنیس، تماس ها برای حمایت از کاندیدای 
خاص آغاز شده است. برخی مدیران کل ادارات ورزش و جوانان 
اس��تان ها نیز در راس��تای همین حمایت در تماس با روسای 
هیأت ها به نوعی آشکارا تبلیغ گزینه مورد نظر وزارت ورزش و 

جوانان را انجام داده اند. 
اگر چه ش��عار وزارت ورزش و جوانان بی طرفی در انتخابات 
فدراس��یون های ورزش��ی و برگزاری مجمعی عادلانه است اما 
این ادعا در واقعیت به مرحله عمل نمی رسد. هجوم کارمندان 

و مدیران وزارت ورزش و جوانان به س��وی فدراس��یون ها برای 
تصاحب صندلی ریاست خود گویای همین موضوع است. 

مگر می شود مدیرکل یک بخش مهم از وزارتخانه همچون 
امور پارلمانی در انتخابات یک فدراسیون ورزشی شرکت کند و 
شرایطی مشابه سایر کاندیداها داشته باشد؟ آیا همچون امیررضا 
خادم که پس از ثبت نام در انتخابات به ناچار از پست خود در 
وزارت ورزش و جوانان استعفا کرد، این بار هم شاهد استعفای 
کاندیدای تازه نفس تنیس هستیم یا سریال دنباله دار یک بام و دو 
هوای وزارت و تناقض های پی در پی رفتاری همچنان ادامه دارد؟

آغاز مهندسی انتخابات  فدراسیون تنیس

تماس های حمایتی از کاندیدای خاص!

نامه باشگاه استقلال به دیاباته برای بازگشت به تهران
باشگاه استقلال با ارسال نامه به مهاجم این تیم خواستار بازگشت وی به تهران شد. شیخ دیاباته و میلیچ ۲ بازیکن خارجی استقلال هنوز در تمرینات این 
تیم شرکت نکرده اند، البته قرار است این نفرات بزودی به تمرینات آبی پوشان در تهران اضافه شوند. طبق برنامه، میلیچ روز چهارشنبه به تهران می رسد و 
مسؤولان باشگاه استقلال دیروز در نامه ای به شیخ دیاباته خواستار پیگیری وی برای خروج از کشورش شدند تا او هر چه سریع تر خود را به تهران برساند. 

معاون مرکز سلامت محیط و کار وزارت 
بهداشت می گوید: اگر یک مورد تست 
PCR ورزشکاران مثبت باشد، باید از حضور آنها ممانعت 
شود. اگر هم ۵ نفر در یک تیم تست شان مثبت شد، آن 
تیم اجازه تمرین ندارد. محسن فرهادی در نشست خود با 
خبرنگاران که به صورت ویدئوکنفرانس برگزار شد، درباره 
تعیین تکلیف تیم هایی که تست کرونای برخی اعضای آنها 
مثبت اعلام شده است، گفت: پروتکل مشترکی را با وزارت 
ورزش ب��رای برگزاری لیگ برتر تدوین کردیم که راهکار 
خوبی برای برگزاری مسابقات است. وی ادامه داد: برگزاری 
مس��ابقات فوتبال فقط محدود به لیگ برتر و دس��ته اول 
خواهد بود و تمرین و مس��ابقه سایر لیگ ها منتفی است. 
معاون مرکز س��لامت محیط و کار وزارت بهداشت افزود: 
باید اصول بهداش��تی را کاملا رعایت کرد و از حمل و نقل 
عمومی اس��تفاده نشود. انجام ماس��اژ نیز برای ورزشکار 
ممنوع اس��ت و نباید انجام شود. همچنین دوش گرفتن 
ورزشکاران باید در منزل باشد. آغاز مسابقات ۳ تا ۴ هفته 

پس از تمرینات و بازی ها 
ب��دون تماش��اگر خواهد 
بود. اگر یک مورد تس��ت 
ورزش��کار  »پی س��ی  آر« 
مثبت ش��د، وی از حضور 
منع می ش��ود و اگر تست 
مثب��ت به ۵ نف��ر در یک 
تیم افزایش یابد، تیم اجازه 

تمرین نخواهد داشت.
فدراسیون  س��خنگوی 

پزشکی - ورزشی نیز در این باره گفت: در جریان مسابقات 
اگر ۵ نفر از یک تیم تس��ت کرونای مثبت داش��ته باشند، 
آن تیم به طور کامل قرنطینه می شود اما از رقابت ها کنار 
گذاشته نمی شود. این تصمیم درباره شرایط تمرینات فعلی 
صدق نمی کند، چرا که هنوز تماس��ی بین بازیکنان برقرار 
نش��ده اس��ت که بخواهیم درباره آن تصمیم بگیریم. رضا 
سعیدی ادامه داد: مقرر شد آزمایشگاه های مورد تأیید وزارت 

بهداشت برای انجام تست 
کرونا به تیم ها معرفی شود. 
در حال رایزنی هستیم تا 
ب��رای انجام تس��ت کرونا 
از آزمایش��گاه ها تخفی��ف 

بگیریم. 
5 عض�و تی�م فوتبال  ■

فولاد کرونا گرفتند
پاسخ تست کرونای ۳ 
نفر از کادر و ۲ بازیکن تیم 
فوتبال فولاد خوزس��تان نیز مثبت اعلام ش��د. به گزارش 
سایت باشگاه فولاد خوزستان، در قسمتی از بیانیه ای که 
برای روش��ن شدن افکار عمومی، آگاهی هواداران فولاد و 
همچنین اهالی فوتبال صادر شده، آمده است: دقایقی قبل 
آزمایشگاه مربوط جواب قطعی این تست را به پزشک تیم 
تحویل داد که طبق آن ۳ نفر از کادر تیم و ۲ بازیکن جواب 
تست شان مثبت اعلام شد، این در حالی است که تیم فولاد 

خوزستان از روز اول شروع اردو در قرنطینه کامل به سر 
برده و تمام موارد بهداش��تی را به  طور کامل رعایت کرده 
اما این ویروس فرصت طلب از کوچک ترین موقعیت برای 
انتقال و ش��یوع استفاده می کند که کار را برای هر تیم و 
مجموعه ای س��خت خواهد ک��رد. در تمام مدت بیماری، 
باش��گاه فولاد در کنار اعض��ای خود خواهد بود تا هر چه 
 زودتر این دوران س��خت برای این افراد به پایان برس��د.

۳ روز دیگر افراد حاضر در قرنطینه و همچنین دیگر نفرات 
تیم فولاد خوزستان باز هم تست کرونا انجام خواهند داد 
تا یک پایش دیگر درباره این مسأله جهانی در تیم انجام 
ش��ود. با نظر مدیریت باش��گاه و سرمربی تیم بزرگسالان 
تصمیم بر این گرفته ش��د برای حفظ آرامش بازیکنان و 
تیم، هرگونه مصاحبه ای از س��وی اعضای تیم بزرگسالان 
ممنوع اعلام شود. قطعا باشگاه فولاد خوزستان برای حفظ 
سلامتی اعضای خود و همچنین دیگر افراد جامعه از هیچ 
کوششی دریغ نخواهد کرد. به این امید که هر چه زودتر 

این ویروس از کشور عزیزمان و جهان ریشه کن شود. 

ادامه از صفحه اول
اقلیت های دینی در ایران آزادند یا در مدارس دولتی درس 
بخوانند یا در مدارس خاص خودشان. یهودیان بالاترین آمار قبولی در دانشگاه های 

دولتی ایران را به نسبت سایر اقلیت های دینی دارند. 
مقام معظم رهبری؛ موسای زمان ما ■

یهودیان به علت ارزش های توحیدی انقلاب اسلامی، هویت مشترکی با جمهوری 
اسلامی دارند؛ هویت مشترکی که نمونه آن در نسبت یهودیان و رژیم پهلوی وجود 
نداشت. باید اعلام کنم بین ما یهودیان و مقام معظم رهبری یک پیوند احساسی و 
عاطفی برقرار است. ایشان پدر معنوی همه موحدان ایران، بلکه همه موحدان جهان 
است. در دنیایی که سیاست با قدرت طلبی و جنگ افروزی گره خورده است، رفتار 

مقام معظم رهبری در عرصه سیاست یادآور رفتارهای حضرت موسی است. 
در زمان جنگ تحمیلی که من جوان تر و سالم تر از الان بودم، به عنوان یک امدادگر 
در جبهه ها حاضر می شدم. همین الان نیز با اینکه توان جسمی ام کمتر شده است 
اما به  عنوان یک پزشک جراح، آماده ام در هر عرصه جنگ و جهادی که پیش بیاید، 
حاضر شوم و انجام وظیفه کنم. برای من مهم نیست دشمن مقابل، صدام باشد یا 

نتانیاهو. در 8 سال جنگ تحمیلی خون جوانان اقلیت های دینی با خون شهدای 
مسلمان در هم آمیخته شد؛ خون هایی که نهال انقلاب اسلامی را آبیاری کرد. الان 
نیز هر کس در برابر اس��تقلال ما، آزادی ما و حاکمیت ملی ما بایس��تد، در برابر او 
خواهیم ایستاد. اگر احمقی پیدا شود که بخواهد به ایران حمله کند، با دفاع جانانه 

پیروان ادیان ابراهیمی و توحیدی مواجه خواهد شد. 
ایران؛ سرپناه یهودیان ■

ایران همیشه مهد آرامش برای زندگی یهودیان بوده است. زمانی که در قرون وسطا 
در اروپا، یهودیان و نواندیشان شکنجه می شدند، خیلی از روحانیون یهودی به ایران 
پناهنده شدند. در کاشان و یزد مقبره های زیادی از روحانیون یهودی وجود دارد که 
در زمان قرون وسطا به ایران گریخته اند. حتی در زمان جنگ دوم جهانی که اوضاع 
بر یهودیان در اروپا و کشورهایی مثل لهستان سخت شد، یهودیان، ایران را برای پناه 
آوردن انتخاب کردند. در گورستان های یهودی در ایران قبرهای فراوانی از یهودیان 
لهستانی می بینید که در ایران فوت و همین جا دفن شده اند. ایرانیان همیشه دوستی 
ریشه دار و همزیستی مسالمت آمیزی با یهودیان داشته اند و این نوع نگاه همچنان در 

جمهوری اسلامی هم ادامه دارد. 

وضعیت برگزاری تمرینات تیم های دارای بازیکن کرونایی اعلام شد

بازیکن مبتلا تمرین نکند

یهودیان ایران سلاح به دست در برابر اسرائیل

فوتبال

گفتوگو

  شایعاتی منتشر شده مبنی بر اینکه ۶ بازیکن تیم شما به کرونا 
مبتلا شده اند،آیا این موضوع صحت دارد؟

در تیم ما با بازیکنان و کادر فنی در مجموع ۷ نفر به کرونا 
مبتلا هستند؛ ۴ بازیکن و ۳ نفر از کادر فنی. 

  همان بازیکنانی که در خبرها نام شان منتشر شده است؟
خیر! واقعا نمی دانم این اسامی از کجا آمده است اما من  این 
خب��ر را تکذیب می کنم. به هرحال جامعه ما مثل کش��ورهای 
آلمان و اسپانیا و... نیست، فرهنگ این کشورها طوری است که 
مردمان شان راحت می پذیرند که بازیکنی مبتلا به کروناست اما 
مردم کش��ور ما نمی توانند بپذیرند و دردسر و حاشیه ای برای 
بازیکن و خانواده اش ایجاد می شود، بویژه اگر بازیکن مشهوری 
کرونا بگی��رد. به همین دلیل خواهش می کنم درباره اس��امی 

بازیکنان سوالی نپرسید. 
  تمرینات شما به حالت تعلیق درآمده است؛ این تمرین نکردن 
تیم تان و آمادگی نداشتن برای شروع لیگ به ضرر شما نمی شود؟

فعلا تمرینات ما به حالت تعلیق درآمده و واقعا این مساله به 
تیم ما آسیب می رساند اما برای ما جان بازیکنان بیشتر ارزش 

دارد؛ با چه قیمتی بخواهیم حتما در لیگ بمانیم؟
  با توجه به این شرایط، شما موافق برگزاری لیگ هستید؟

نظر شخصی من پیش از این اتفاقات لغو بازی ها بود. دلایل 
خ��اص خ��ودم را هم از نظر فنی و ه��م از نظر کمبود امکانات 
سخت افزاری دارم. ما امکانات مان مثل آلمان نیست. مثلا یکی 
از بندهای پروتکل بهداش��تی این است که تیم ها در هتلی که 
مستقر می شوند در هر اتاق یک نفر اسکان پیدا کند. سوال من 
این است: آیا هتل های شهرهایی نظیر مسجد سلیمان، سیرجان، 
جم یا بوش��هر ۴۰ اتاق دارند که یک تیم ۴۰-۳۵ نفره در آنجا 
اقامت کند؟ تا زمانی هم که جان یک نفر در این فوتبال به خطر 

نیفتد، آقایان لیگ را تعطیل نخواهند کرد. 
  غیر از اینها مگر می شود بازیکنان درون زمین فاصله اجتماعی 

را رعایت کنند؟
 بازیکنان موقع زدن ضربه کرنر و ضربات ایستگاهی یارگیری

من تومن می کنند. اصلا ذات فوتبال این است که بازیکنان در 
تماس باشند؛ مگر می ش��ود مدام سر بازیکنی که درون زمین 
می دود داد زد که فاصله را رعایت کن؟ عرض کردم شرایط ما با 

کشورهای اروپایی فرق دارد. 
  شایعه شده تیم شما یک ماه پیش در کمپ الیاف تمریناتش 

را شروع کرده بوده، آیا این خبر صحت دارد؟
این فقط حاشیه است. متاسفانه فضای رسانه ای فوتبال ما 
آلوده شده است. تیم ما شهرستان بود و برای تمرینات در تهران 
حضور داشت. ما دقیقا ۱۵ اردیبهشت ماه بعد از  زمزمه هایی 
مبنی بر اینکه تیم ها می توانند تمرینات ش��ان را شروع کنند 
اطلاعیه ای زدیم تا بازیکنان از شهرس��تان بیایند و در کمپ 
الی��اف تمرین کنند. ما دور هم جمع ش��دیم و بلافاصله هم 
از اعضای تیم تس��ت کرونا گرفتیم که مدارکش هم موجود 
است. جواب این تست هم آمد که منفی بود. همان روز ستاد 
مبارزه با کرونا جلسه ای برگزار کرد تا تکلیف شروع تمرینات 
را مشخص کند. همه تیم ها هم آماده باش بودند که اگر مجوز 
صادر شد، تمرینات شان آغاز شود که این ستاد مجوز نداد و 
۱۶ اردیبهشت بازیکنان ما بلافاصله با پروازی تهران را ترک 

کردند. اسناد آن هم موجود است. 
  یعنی تمرینات تیم شما پس از یک روز لغو شد؟

همان یک روز هم تمرین نکردند. فقط سرمربی یک تست کوپر 
گرفت. آن هم به این صورت که به نوبت ۴-۳ بازیکن بیایند و تست 

کوپر بدهند تا آمادگی آنها مورد ارزیابی قرار گیرد. 
  این مدت که لیگ تعطیل بود، بازیکنان شما چگونه تمرین 

می کردند تا آمادگی نسبی داشته باشند؟
هر ۵-۴ بازیکن ما زیر نظر یکی از اعضای کادر فنی تمرین 
می کردند. بازیکنان هر روز موظف بودند برنامه تمرینی را اجرا کنند 

و فیلمی از نحوه تمرینات شان را برای مربی بفرستند. 

  حالا که چند بازیکن  تیم شما مبتلا به کرونا هستند، عصبانی 
نیستید چرا نکات بهداشتی را رعایت نکرده اند؟

بازیکنان مقصر نیستند. الان که با شما صحبت می کنم  تست 
کرونای خود من مثبت اعلام شده است. من و یکی از اعضای کادر 
فنی جزو کسانی بودیم که خیلی نکات بهداشتی را رعایت می کردیم 
اما نتیجه تست هر ۲ ما مثبت اعلام شده و هر چه فکر می کنم کجا 
و چرا من به کرونا مبتلا شده ام، به جوابی نمی رسم. بازیکنان ما 
نکات بهداشتی را رعایت و از دستکش و ماسک استفاده می کردند. 
اقلام بهداشتی هم به بازیکنان داده بودیم. همین الان اگر از کل 
جامعه تست کرونا بگیرند، مطمئن باشید جواب تست خیلی از آنها 
مثبت خواهد بود. تا این لحظه هم که با شما صحبت می کنم هیچ 
کدام از ما علائمی نداریم. دیروز هم از ریه های مان سی تی اسکن 
گرفتند که خدا را شکر مشکلی نداریم و ریه همه ما سالم است. 

  سرمربی تیم شما طی مصاحبه ای عنوان کرد برخی تیم ها تست 
مثبت بازیکنان خود را اعلام نمی کنند. این موضوع صحت دارد؟

من خبر موثق دارم یک تیم لیگ برتری که مشکل مالی هم 
دارد، از بازیکنانش تست کرونا نگرفته  است و بازیکنان آن تیم در 
حال تمرین هستند. خود این بازیکنان به ما گفته اند. حتی یک 
تیم لیگ یکی با پزشک ما تماس داشته که آزمایشگاه ارزان به 
ما معرفی کنید که بتوانیم مدارک صوری به سازمان لیگ تحویل 
بدهیم و مجوز تمرینات تیم ما را صادر کنند. اگر می خواهند انصاف 
رعایت شود همه تیم ها با همان کیت اصلی که مورد تایید وزارت 
بهداشت است، تست بدهند و نظارت هم داشته باشند. ما اخلاق 
را رعایت کردیم و حتی اعلام کردیم تس��ت برخی اعضا مثبت 

است. امیدواریم مابقی تیم ها هم اعلام کنند. 

سرپرست گل  گهر سیرجان پس از مثبت اعلام شدن تست کرونای برخی  اعضای این تیم در گفت وگو با »وطن امروز« مطرح کرد 

برگزاری لیگ به چه قیمت؟

چهار شنبه 7 خرداد 1399
وطن امروز     شماره 293۶

زهره فلاح زاده: پس از آنکه تمرینات تیم های لیگ برتری با مجوز وزارت بهداشت و ستاد مبارزه با کرونا در ورزش آغاز شد، 
باشگاه ها موظف شدند پیش از آغاز تمرینات تست  کرونا انجام دهند و بازیکنان پس از منفی اعلام شدن نتایج، اجازه ورود به 

زمین تمرین را پیدا می کنند. 
 در این بین نتایج تست تعدادی از بازیکنان باشگاه های لیگ برتری مثبت اعلام شد تا برگزاری مسابقات که قرار است از

2 تیرماه شروع شود، در هاله ای از ابهام قرار گیرد. 
تا به حال تعدادی از بازیکنان تیم های سایپا، شهرخودرو، فولاد، تراکتورسازی و گل گهر به کرونا مبتلا شده اند و مدیران آنها 
نگران برگزاری بازی های لیگ هستند. در حال حاضر تیم گل  گهر سیرجان بیشترین تعداد بازیکن مبتلا را دارد، از این رو تمرینات 
این تیم به حالت تعلیق درآمده و حتی باشگاه تراکتور هم تمریناتش را لغو کرده است. باید دید با این شرایط چطور می توان 
مسابقات را از تیرماه آغاز کرد و سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال چطور می توانند ضمانت دهند لیگ را بدون دردسر برگزار کنند.

در همین ارتباط »وطن امروز« با حیدر افسری، سرپرست تیم گل گهر سیرجان گفت وگو کرد. 


